
N-VA PUTTE ZIT NIET STIL
Met de verkiezingen van 14 oktober 2012 gaf u een duidelijk signaal voor
verandering. De N-VA is fier op het gekregen vertrouwen. We zullen ons ten
volle inzetten om van onze gemeente een echte gemeenschap te maken. Op
de volgende pagina’s laten onze mandatarissen hun licht schijnen op de
eerste maanden van de nieuwe legislatuur. 

NIEUW BESTUUR
N-VA Putte zit ondertussen niet stil. Op 7 maart verkozen onze talrijk
opgekomen leden een nieuw afdelingsbestuur. Als nieuw verkozen voorzitter
neem ik de fakkel over van Jeroen De Cuyper. Freddy Vertommen kwam als
ondervoorzitter uit de stembus. Samen met het uitgebreide bestuur zullen we
de stuwende kracht zijn achter onze mandatarissen, onze afdelingswerking en
onze gemeente. 

TOEKOMST VERZEKERD
We zijn verheugd heel wat nieuwe krachten te mogen verwelkomen. Enkele
van deze nieuwkomers stellen zich verder in dit blad kort aan u voor. Het mag
duidelijk zijn dat de toekomst van N-VA Putte verzekerd is, met niet enkel
meer ervaren bestuursleden maar ook heel wat jonge krachten die zich vol
enthousiasme willen inzetten. 

Noteer alvast 12 juni 2013 in uw agenda. Dan organiseren we een
gespreksavond met nationaal ondervoorzitter en Kamerlid Ben Weyts.
Niemand minder dan politiek commentator Rik Van Cauwelaert neemt de rol
van gesprekspartner op zich. Het belooft een interessante en boeiende avond te
worden! Kom zeker ook eens langs op onze stand op de Putse Feesten voor een
streekbier of een hapje. 

Yannick Verrydt (voorzitter)  & Freddy Vertommen (ondervoorzitter)
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Gespreksavond 
met Ben Weyts,
N-VA-Kamerlid en
nationaal
ondervoorzitter.

Ben gaat het
gesprek aan
met Rik Van
Cauwelaert,
politiek
commentator. 
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Enkele nieuwe bestuursleden aan het woord

Sanne Ribbens
Ik heb reeds van jongs af aan een sterke
interesse voor het hele politieke gebeuren,
waarbij ik volledig overtuigd ben geraakt
van het eerlijke en transparante beleid
waar de N-VA, zowel lokaal als nationaal,

voor staat. Ik engageer mij dan ook graag lokaal voor 
N-VA Putte. Als jongerenverantwoordelijke is een van
mijn doelen andere jongeren warm te maken voor het
project van N-VA Putte. Ook de jongeren moeten hun
stemmen laten horen. 

Yves Leurquin
Mijn naam is Yves Leurquin en ben een
zelfstandige consultant die projecten
begeleid bij verzekeringsmaatschappijen.
Ik ben een verwoed fietser en lid van
Putte Aktief. Met mijn stap naar de lokale

politiek wil ik mij engageren voor de gemeente Putte. Ik
interesseer me het meest in mobiliteit en economie. Ik wil
meewerken aan de uitbouw van een consequent beleid.
Als bewuste Vlaming die kiest voor meer transparantie
met nadruk op rechten en plichten ligt mijn hart bij de 
N-VA.

Eric Van den Brande
De vette jaren zijn voorbij. Dat is nu voor
iedereen wel stilaan duidelijk. Daarom is
het belangrijk dat we nu op een meer
efficiënte manier moeten omgaan met de
beschikbare middelen. Indien men de

efficiëntie van om het even welke activiteit kan verhogen,
kan in principe quasi hetzelfde resultaat bereikt worden
met minder middelen. Het is juist deze manier van
denken en doen die me zo aanspreekt bij de N-VA. Met
mijn engagement in het AGB Publiek wil ik bijdragen tot
een aangenaam en leefbaar Putte.

Jessy Nijs
Als nieuw bestuurslid ben ik zeer hartelijk
ontvangen in een groep die hard
werkt om zijn steentje bij te dragen in
onze gemeente. Samen met hen wil
ik werken aan een aangename

leefomgeving voor alle inwoners van Putte.

putte@n-va.be

N-VA Putte staat voor transparantie en wil u
graag informeren. We zijn nu volop in beweging
en hebben volle agenda’s. Na ettelijke
vormingssessies en het grondig inwerken in
dossiers, blijven we intensief werken op onze
kerntaken. 

Het dichtrijden van de financiële put blijft een
zware dobber en prioriteit nummer één. Een
gezinsvriendelijke gemeente met een landelijk

karakter vereist ook een doordacht
mobiliteitsplan. De lokale economie en het
sociaal weefsel verdienen blijvend aandacht.

Als fractie zijn we sterk geëngageerd en dragen
we rechtlijnigheid hoog in ons vaandel.
We pakken graag uit met enkele getuigenissen
van onze schepenen, van waar onze fractie zijn
stempel al heeft kunnen drukken.

KATELIJNE WEYNS
N-VA-fractieleider
Gemeenteraadslid

N-VA Putte kiest voor leefbaar centrum en versterking van lokale economie
Een van de eerste grote
dossiers van deze
nieuwe legislatuur was
de inplanting van
sociale woningbouw
op de parking achter
het nieuw
gemeentehuis.

Alhoewel wij absoluut
voor sociale woningbouw zijn, waren de locatie en de
gevolgen van dit project moeilijk aanvaardbaar van ons.
Belangrijker dan een kortstondige financiële injectie door

de verkoop van dit plein waren voor N-VA Putte het
verlies aan open ruimte, de leefbaarheid en de
parkeergelegenheid in de kern. Iedereen weet dat zowel
voor de inwoners als voor de lokale middenstand de
kwaliteit van de omgeving, de bereikbaarheid en de
parkeergelegenheid van groot belang zijn.

In overleg met de Sociale Huisvestingsmaatschappij werd
dan ook overeengekomen om af te zien van dit project.
De andere sociale woningbouwprojecten gaan gewoon
door. Een analyse van hetgeen nog gepland is, leert dat
Putte een goede leerling is op dat gebied.

Schepen 
Peter De Vooght

Volop in beweging



Gemeente ondersteunt sportkampen Putse sportclubs

De gemeentelijke bijdrage van het OCMW van Putte is de afgelopen
legislatuur sterk gestegen. In de huidige financiële context is dit niet langer
houdbaar. Om het budget onder controle te houden zal OCMW-voorzitter
Bert Rousseau ervoor zorgen dat het OCMW zich concentreert op haar
kerntaken. Bestaande initiatieven en samen-werkingen zullen geëvalueerd en
bijgestuurd worden.

In dit kader werd op de OCMW-raad van april beslist het omstreden project
van de seniorenappartementen tegen de parochiezaal in Beerzel stop te
zetten. Reeds in aanloop van de verkiezingen beloofde de N-VA dit project
kritisch te herbekijken. Na grondig onderzoek van het dossier bleek dat het
OCMW ondanks subsidiëring en huurinkomsten een extra netto kost van 
33 000 euro per jaar zou moeten dragen. En dat gedurende 20 jaar! Daarmee
zouden alle reserves van het OCMW opgebruikt worden. Nu kunnen de
aangelegde reserves gebruikt worden voor andere noodzakelijke
investeringen en renovaties van het bestaande patrimonium. Hierdoor zal de
leninglast van het OCMW gedurende de eerstvolgende jaren sterk dalen.
Bovendien is de locatie vlak tegen de parochiezaal altijd zeer omstreden geweest.
Om in meer seniorenwoningen te voorzien voor onze gemeente zal voornamelijk
met de huisvestingsmaatschappij gewerkt worden. Deze maatschappij heeft dit als
kerntaak en kan deze doelstelling realiseren zonder inbreng van financiële middelen uit de gemeentekas.

Terugplooien op kerntaken wil echter zeker niet zeggen dat de dienstverlening afgebouwd wordt, wel integendeel.
Zo wordt het Dienstencentrum ‘Het Lijsternest’ in de loop van dit jaar nog uitgebouwd tot een volwaardig
dienstencentrum. Het lentefeest van 14 mei was hiervan het startschot. 

De afgelopen jaren bood de gemeente promotionele en logistieke ondersteuning
aan de sportkampen die tijdens de schoolvakanties werden georganiseerd door
een onafhankelijke vzw. 

Omdat er wat sleet was gekomen op deze formule, en om de verdere
professionalisering van de Putse sportclubs te stimuleren, kiest het
gemeentebestuur  ervoor om in de toekomst ondersteuning te bieden aan de
sportkampen die door de lokale clubs worden georganiseerd. 

"De Putse clubs bieden kwalitatieve sportkampen aan met gekwalificeerde
begeleiding. We willen de komende jaren sterk inzetten op
verenigingsondersteuning en participatie. Dan is het logisch dat de gemeente
deze sportkampen ten volle ondersteunt, onder meer op het vlak van
verzekering en promotie", aldus schepen van Sport Jeroen De Cuyper. 

www.n-va.be/putte

OCMW plooit terug op haar kerntaken

Schepen 
Jeroen De Cuyper

Papierslagen niet opnieuw ingevoerd
Vorig jaar besliste het toenmalige bestuur om de  papierslagen
door de Putse jeugdverenigingen af te schaffen. Hierdoor
dreigden de betrokken jeugdverenigingen een aanzienlijk deel
van hun inkomsten kwijt te spelen. De nieuwe bestuursploeg
besliste om de papierslagen niet opnieuw in te voeren, maar
werkte een regeling uit om het inkomstenverlies van de
getroffen jeugdverenigingen te compenseren. 

Een belangrijk argument om de papierslagen niet opnieuw in te
voeren is de veiligheid, en meer bepaald de aansprakelijkheid
ingeval van een ongeval. “Hoe klein ook, de kans dat er iets

misgaat bestaat. In dat geval zal de gemeente aansprakelijk
worden gesteld”, zegt schepen van Leefmilieu Jeroen De
Cuyper. “Het ophalen van huisvuil, en dus ook papier, is
immers een taak van de gemeente. Wanneer deze taak wordt
uitgevoerd door vrijwilligers begeeft men zich
verzekeringstechnisch op glad ijs omdat de vereiste
veiligheidsvoorschriften in de praktijk niet altijd worden
nageleefd. Dat is meteen ook de reden waarom zowel de VVSG
als OVAM oproepen hiervoor niet langer een beroep te doen op
vrijwilligers. Een oproep waar in de meeste gemeenten reeds
gevolg aan werd gegeven.”

OCMW-voorzitter 
Bert Rousseau aan 

dienstencentrum Het Lijsternest: 
“We gaan ons 

concentreren op onze kerntaken. 
Dat wil niet zeggen dat we de 

sociale dienstverlening gaan 
terugschroeven.”



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ik wens de N-VA-standpunten te ontvangen.
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Financieel schandaal van de eeuw
FEDERALE REGERINGSPARTIJEN HOUDEN DEXIA-POTJE ANGSTVALLIG GEDEKT

De N-VA bracht in februari aan het licht dat de top van het ACW allerlei fiscale fratsen
en trucs gebruikte die de belastingbetalers én de Arco-coöperanten handenvol geld
kosten. Sindsdien zijn er week na week nieuwe bezwarende elementen naar boven
gekomen in het ACW/Belfius-dossier. De N-VA wil in een onderzoekscommissie te
weten komen wie politiek verantwoordelijk is. Want de 800 000 Arco-coöperanten, de
tienduizenden vrijwilligers die zich belangeloos inzetten voor het ACW en alle
belastingbetalers in dit land hebben recht op de waarheid.

De traditionele partijen houden de oprichting van een parlementaire onderzoeks-
commissie tegen. Nochtans zijn er heel wat belangrijke vragen die om opheldering
vragen.

➦Welke inschattingsfouten werden er gemaakt bij de
redding van Dexia? Was er inderdaad sprake van
chantage, zoals toenmalig minister Karel De Gucht 
van Open Vld beweert?

➦Wie heeft ervoor gezorgd dat één organisatie 
(het ACW) buiten schot bleef terwijl de belastingbetaler 
4 miljard euro moest ophoesten om Dexia Bank België
(nu Belfius) te redden? 

“Het feit dat CD&V, Open Vld en sp.a dit potje
krampachtig gedekt willen houden, wijst erop dat elk
van hen wel iets te verliezen heeft bij een
onderzoekscommissie. Toenmalig minister van Financiën
Didier Reynders (MR) zei zelfs dat de kranten papier
tekort zouden komen als hij alles zou vertellen. En nog
komt er geen onderzoekscommissie ... onbegrijpelijk!

Wie nu zijn verantwoordelijkheid niet neemt om
klaarheid te scheppen in dit financieel schandaal 
van de eeuw, pleegt schuldig verzuim.”

PETER DEDECKER 
Volksvertegenwoordiger
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